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Vragen voor het vragenhalfuur raad 19 december 2017 
 
 
 
 

Voorzitter, 
 
Wij werden aangesproken door bewoners van de Oostdijk het oude buurtschap 
de Draai, wonende tussen de van Veenweg en de Krusemanlaan. 
Hun woningen liggen tegen de nieuwe wijk de Draai aan en zij zijn niet 
aangesloten op het riool.  
De nieuwe wijk de Draai is voorzien van riool en ligt achter deze woningen van 

het oude buurtschap. Net als de Draai (nieuwe wijk)  hebben woningen aan de Oostdijk tussen de 
van Veenweg en de Beukenlaan ook riool. 
 
Vraag: 
1)Wat is de reden dat  deze woningen nog niet net als de andere zijde van de Oostdijk 
aangesloten zijn op het riool.  
 
2)Het is toch niet meer van deze tijd dat als er dichtbij riool aanwezig is de woningen hier niet op 
zijn aangesloten. Kan de wethouder aangeven wanneer dit eventueel gaat gebeuren? 
 
3)Klopt het dat de bewoners wel een aansluiting krijgen als ze deze zelf betalen? Terwijl de wijk 
tegen hun percelen wordt aangebouwd? 
 
4) Hebben de bewoners van de Oostdijk tussen de van Veenweg en de Beukenlaan dit ook zelf 
moeten betalen? En zo, ja waarom is dit? 
 
 
Jolanda van Ling 
Raadslid CDA 
 
 

Voorzitter, 
 
Tijdens het ondernemers ontbijt van onze bedrijfskring, op 14 december, waar 
veel politieke partijen bij aanwezig waren werd gesproken over het 
ondernemers klimaat door de Heerhugowaardse ondernemers zelf. De 
ondernemers hebben hier aantal punten benoemd waar zij de politiek om hulp 
vragen  

 
Een van de duidelijkste oproepen van de ondernemers was de roep naar een meer regionale 
denkwijze. Hierbij kwam het aanbestedingsbeleid beleid sterk naar voren. In de ogen van het 
CDA behoeft het urgentie dat er gekeken wordt naar ons inkoop en aanbestedingsbeleid. Een 
eerlijk speelveld, in de regio vind het CDA een voorwaarde om succesvol als Heerhugowaardse 
ondernemer te kunnen ondernemen. Zo dragen veel van onze lokale ondernemers bij aan de 
Heerhugowaardse maatschappij, een aspect dat niet onderbelicht mag blijven.   
 
De ondernemers  hebben ons er op geattendeerd dat er nog ruimte is binnen het inkoop en 
aanbestedingsbeleid. Waarbij er meer oog is voor de lokale en regionale ondernemer.    
Nu is dan ook onze vraag aan het college:  
 
Wordt in het huidige aanbesteding beleid gebruik gemaakt van de maximale inkoop en 
aanbestedingsruimte, zodat er meer kansen zijn voor lokale en regionale ondernemers?  
 
 
Jolanda van Ling 
Raadslid CDA 


